
Z Á P I S
o průběhu zasedání zastupitelstva č. 4/2019

konaného dne 6.5.2019 v Šatově

Starostka (předsedající) zahájila 6. zasedání Zastupitelstva Městyse Šatov
v 18,00 hod. a všechny přivítala

Bod č. 1
Zahájení zasedání 
Předsedající konstatovala, že informace o konání zasedání byla zveřejněná na úřední desce Městyse 
Šatov  a  na  internetových  stránkách,  a  to  nejméně  sedm  dní  před  konáním  zasedání  a  dále 
konstatoval, že je přítomno 8 členů zastupitelstva, a že zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. 
(viz prezenční listina).
Omluvení: p. Zdeněk Branč 

Předsedající konstatovala, že zápis ze zasedání zastupitelstva ze dne 28.3.2019 byl řádně ověřen a je 
uložen k nahlédnutí v zasedací místnosti.

Předsedající seznámila přítomné s programem zasedání zastupitelstva Městyse Šatov. 

Program: 
1. Zahájení
2. Volba ověřovatelů
3. Kontrola usnesení z minulých zasedání ZM
4. Schválení plánu kontrol Finančního výboru pro rok 2019
5. Schválení podpisu veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace VOC Znojmo, z.s.
6. Schválení dodatku ke smlouvě o zemědělském pachtu ZD Šatov
7. Schválení účetní závěrky Městyse Šatov za rok 2018 
8. Schválení účetní závěrky PO ZŠ Šatov za rok 2018
9. Schválení účetní závěrky PO MŠ Šatov za rok 2018
10.Žádost o schválení přijetí daru pro ZŠ Šatov
11. Žádost o přijetí finančních prostředků pro ZŠ z dotační výzvy č. 2_18_063 

Šablony II.-MRR
12.Schválení smlouvy o poskytnutí dotace pro ZŠ od obce Havraníky
13.Schválení kupní smlouvy na pč 876/3 mezi ČR ÚZSVM a Městysem Šatov
14.Schválení smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene EON
15.Schválení smlouvy o dílo na vizualizaci rozvoje obce
16.Schválení výsledku VZ Šatov rekonstrukce VO 3. etapa
17. Informace o rozpočtovém opatření č. 4
18.Žádost o vybudování parkoviště u domu č.p. 470
19.Schválení zapojení Městyse Šatova do auditu familyfriendlycommunity a Dohodu  

o účasti na auditu, stanovení oprávněné osoby
20.Schválení dohody – kronikář
21.Schválení VZ oprava cesty na Hatě
22.Schválení příspěvku Městyse Šatova pro novorozené občany Šatova
23.  Různé                                                                                                      
24.  Závěr

Připomínky: Nebyly vzneseny

Usnesení č. 1 
Zastupitelstvo  Městyse  Šatov  schvaluje navržený  program  jednání  zastupitelstva  Městyse  Šatov  
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č. 4/2019 konaného dne 6.5.2019.

Hlasování: 
Pro 8 – Ing. Lenka Stupková, Bc. Ladislav Chvíla, Miroslav Matuščin, Anna Sovová, Jaroslav  
Černý, Mgr. Květoslava Pykalová, Bc. Tomáš Malach, Martin Rajnoha
Proti 0
Zdrželi se 0
Usnesení č. 1 bylo schváleno
Usnesení č. 1 bylo schváleno.
Bod č. 2
Volba ověřovatelů
Předsedající podala návrhy na ověřovatele zápisu č. 4/2019 zasedání zastupitelstva Městyse Šatov. 
Navrhla paní Annu Sovovou a pana Miroslava Matuščina, kteří vyslovili s návrhem souhlas. 
Jako zapisovatelku navrhla Bc. Dagmaru Stojanovou.
Připomínky: Nebyly vzneseny.

Usnesení č. 2
Zastupitelstvo Městyse Šatov  schvaluje  za ověřovatele zápisu č. 4/2019 ze zasedání zastupitelstva  
Městyse Šatov paní  Annu Sovovou a pana Miroslava Matuščina, za zapisovatelku Bc.  Dagmaru  
Stojanovou. 

Hlasování: 
Pro 8 - Ing. Lenka Stupková, Bc. Ladislav Chvíla, Miroslav Matuščin, Anna Sovová, Jaroslav  
Černý, Mgr. Květoslava Pykalová, Bc. Tomáš Malach, Martin Rajnoha
Proti 00
Zdrželi se 00 
Usnesení č. 2 bylo schváleno
Usnesení č. 3 bylo schváleno.
Bod č. 3
Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva
Kontrolu zápisu z jednání ZM č. 3/2019 ze dne 28.3.2019 provedli pan Jaroslav Černý a pan Martin 
Rajnoha. Předsedající položila zastupitelům otázku, zda se seznámili se zápisem z minulého zasedání 
zastupitelstva Městyse Šatov a zda nemají k tomuto zápisu připomínky.
Připomínky: Nebyly vzneseny

Bod č. 4
Schválení plánu kontrol Finančního výboru Městys Šatov pro rok 2019
Předseda finančního výboru pan Tomáš Malach seznámil zastupitele s plánem kontrol finančního 
výboru pro rok 2019. 
Připomínky: Nebyly vzneseny

Usnesení č. 3
Zastupitelstvo Městyse Šatov projednalo a schvaluje plán kontrol Finančního výboru Městys Šatov  
pro rok 2019.

Hlasování: 
Pro 8 - Ing. Lenka Stupková, Bc. Ladislav Chvíla, Miroslav Matuščin, Anna Sovová, Jaroslav  
Černý, Mgr. Květoslava Pykalová, Bc. Tomáš Malach, Martin Rajnoha
Proti 00
Zdrželi se 00 
Usnesení č. 3 bylo schváleno.
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Bod č. 5
Schválení podpisu veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace VOC Znojmo, z.s.
Na minulém zasedání zastupitelstvo schválilo přidělení dotace VOC Znojmo z.s. ve výši 5 000,- Kč 
na  rok  2019.  Předkládáme  k  projednání  a  schválení  znění  veřejnoprávní  smlouvy  o  poskytnutí 
individuální dotace z rozpočtu Městyse Šatov ve výši 5 000,- Kč pro VOC Znojmo, z.s. na rok 2019: 
neinvestiční dotaci na provozní výdaje – Provoz vinařského turistického autobusu Vinobus VOC 
Znojmo a odměny průvodcům a propagace projektu.
Připomínky: Nebyly vzneseny

Usnesení č. 4
Zastupitelstvo  Městyse  Šatov  projednalo a  schvaluje dle  zákona  250/2000  Sb.,  o  rozpočtových  
pravidlech  územních  rozpočtů  v platném  znění  dle  §  10a  Veřejnoprávní  smlouvu  o  poskytnutí  
individuální neinvestiční dotace ve výši 5 000.- Kč z rozpočtu Městyse Šatov na rok 2019 na Provoz  
vinařského turistického autobusu Vinobus VOC Znojmo a odměny průvodcům a propagace projektu  
a pověřuje starostku Městyse Šatov podpisem této smlouvy.

Hlasování: 
Pro 7  -  Ing.  Lenka Stupková,  Bc.  Ladislav  Chvíla,  Miroslav  Matuščin,  Jaroslav  Černý,  Mgr.  
Květoslava Pykalová, Bc. Tomáš Malach, Martin Rajnoha
Proti 1 – Anna Sovová 0
Zdrželi se 00 
Usnesení č. 4 bylo schváleno

Bod č. 6
Schválení dodatku ke smlouvě o zemědělském pachtu ZD Šatov
ZD předložilo k projednání návrh dodatku k pachtovní smlouvě uzavřené 17.7.2018. Změnou ve 
smluvních  podmínkách  je  pouze  změna  výměry  propachtovaných  parcel,  které  jsou  uvedeny  v 
příloze smlouvy v celkové ploše 105,4346 ha.
Připomínky: pí. starostka – jedná se o smlouvu, které se změnil název na pachtovní (vlivem nového 
občanského zákoníku), nevisel ani záměr.
P. Rajnoha – ta smlouva není v pořádku?
Starostka – není to tak
P. Rajnoha – bylo nám řečeno, že družstvo za nějakou dobu přepočítá rozlohu 
P. Černý – měl by to říct p. Branč
Pí. J.M. – ve smlouvě je ta změna, kdyby se vzala ta smlouva a porovnala by se ta smlouva nyní, tak 
by to byly vidět ty změny. Dodatek je, že se změnila výměra.

Usnesení č. 5
Zastupitelstvo  Městyse  Šatov  projednalo pachtovní  smlouvu  uzavřenou  17.7.2018  a  schvaluje  
dodatek k této smlouvě, kde je pouze změna výměry propachtovaných parcel a  pověřuje starostku 
Městyse Šatov podpisem této smlouvy.

Hlasování: 
Pro 7 - Bc. Ladislav Chvíla, Miroslav Matuščin, Jaroslav Černý, Mgr. Květoslava Pykalová, Bc.  
Tomáš Malach, Martin Rajnoha
Proti 0 0
Zdrželi se 1 – Ing. Lenka Stupková
Usnesení č. 5 bylo schváleno0 

Bod č. 7
Schválení účetní závěrky Městyse Šatov za rok 2018
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Předložené podklady zastupitelům pro projednání a schválení účetní závěrky za rok 2018 Městyse 
Šatov:
Rozvaha sestavená k 31.12.2018
Výkaz zisku a ztráty sestavený k 31.12.2018
Příloha sestavená k 31.12.2018
Roční zpráva o výsledku finanční kontroly za 2018
Protokol o výsledku veřejnosprávní kontroly za rok 2018
Inventarizační zpráva za rok 2018
Připomínky: Nebyly vzneseny

Usnesení č. 6 
Zastupitelstvo Městyse Šatov projednalo a schvaluje účetní závěrku Městyse Šatov sestavenou
k 31.12.2018. 
Osoby rozhodující o schválení účetní závěrky:
Ing. Lenka Stupková – starostka
Jaroslav Černý - místostarosta
Bc. Ladislav Chvíla
Miroslav Matuščin
Anna Sovová
Mgr. Květoslava Pykalová
Bc. Tomáš Malach
Martin Rajnoha

Hlasování: 
Pro 8 - Ing. Lenka Stupková, Bc. Ladislav Chvíla, Miroslav Matuščin, Anna Sovová, Jaroslav  
Černý, Mgr. Květoslava Pykalová, Bc. Tomáš Malach, Martin Rajnoha
Proti 0 0
Zdrželi se 0 0 
Usnesení č. 6 bylo schváleno

Bod č. 8 
Schválení účetní závěrky PO ZŠ Šatov za rok 2018
Předložené podklady zastupitelům pro projednání a schválení účetní závěrky za rok 2018 ZŠ Šatov:
Rozvaha sestavená k 31.12.2018
Výkaz zisku a ztráty sestavený k 31.12.2018
Příloha sestavená k 31.12.2018
Roční zpráva o výsledku finanční kontroly za 2018
Protokol o výsledku veřejnosprávní kontroly za rok 2018
Inventarizační zpráva za rok 2018
Výsledek hospodaření ve výši 17 263,63 Kč navrhuje ZŠ převést do rezervního fondu. K využití 
finančních prostředků z rezervního fondu je nutný souhlas zastupitelstva Městyse Šatova.
Připomínky: Nebyly vzneseny

Usnesení č. 7 
Zastupitelstvo Městyse Šatov projednalo a schvaluje účetní závěrku zřízené PO ZŠ Šatov, sestavenou 
k 31.12.2018 a současně schvaluje výsledek hospodaření účetní jednotky za rok 2018 a souhlasí 
s převodem zlepšeného výsledku hospodaření ve výši 17 263,63 Kč do rezervního fondu PO ZŠ 
Šatov. 
Osoby rozhodující o schválení účetní závěrky:
Ing. Lenka Stupková – starostka
Jaroslav Černý - místostarosta
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Bc. Ladislav Chvíla
Miroslav Matuščin
Anna Sovová
Mgr. Květoslava Pykalová
Bc. Tomáš Malach
Martin Rajnoha

Hlasování: 
Pro 8 - Ing. Lenka Stupková, Bc. Ladislav Chvíla, Miroslav Matuščin, Anna Sovová, Jaroslav  
Černý, Mgr. Květoslava Pykalová, Bc. Tomáš Malach, Martin Rajnoha
Proti 0 0
Zdrželi se 0 0 
Usnesení č. 7 bylo schváleno

Bod č. 9
Schválení účetní závěrky PO MŠ Šatov za rok 2018
Předložené podklady zastupitelům pro projednání a schválení účetní závěrky za rok 2018 MŠ Šatov:
Rozvaha sestavená k 31.12.2018
Výkaz zisku a ztráty sestavený k 31.12.2018
Příloha sestavená k 31.12.2018
Roční zpráva o výsledku finanční kontroly za 2018
Protokol o výsledku veřejnosprávní kontroly za rok 2018
Inventarizační zpráva za rok 2018
Výsledek hospodaření MŠ za rok 2018 je 67 787,59 Kč, MŠ navrhuje rozdělení ve výši 33 000,- Kč 
do  fondu  odměn  a  34 787,59  Kč  do  rezervního  fondu.  Fond  odměn  není  využíván  na  odměny 
zaměstnanců, ale pouze jako plat zastupující učitelky při prázdninovém provozu, kdy stálý personál 
čerpá dovolené.
Připomínky: Nebyly vzneseny

Usnesení č. 8 
Zastupitelstvo  Městyse  Šatov  projednalo a  schvaluje účetní  závěrku  zřízené  PO  MŠ  Šatov,  
sestavenou k 31.12.2018 a současně schvaluje výsledek hospodaření účetní jednotky za rok 2018 a  
souhlasí s převodem  zlepšeného  výsledku  hospodaření  ve  výši  33 000,-  Kč  do  fondu  odměn  a  
34 787,59 Kč do rezervního fondu PO MŠ Šatov. 
Osoby rozhodující o schválení účetní závěrky:
Ing. Lenka Stupková – starostka
Jaroslav Černý - místostarosta
Bc. Ladislav Chvíla
Miroslav Matuščin
Anna Sovová
Mgr. Květoslava Pykalová
Bc. Tomáš Malach
Martin Rajnoha

Hlasování: 
Pro 8 - Ing. Lenka Stupková, Bc. Ladislav Chvíla, Miroslav Matuščin, Anna Sovová, Jaroslav  
Černý, Mgr. Květoslava Pykalová, Bc. Tomáš Malach, Martin Rajnoha
Proti 0 0
Zdrželi se 0 0 
Usnesení č. 8 bylo schváleno
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Bod č. 10 
Žádost o schválení přijetí daru pro ZŠ Šatov
ZŠ žádá o schválení nepeněžního daru ve výši 7 000,- Kč od společnosti DOMESTOS, kdy ZŠ Šatov 
dostává čistící prostředky jako odměnu v soutěži škol. 
Připomínky: Nebyly vzneseny

Usnesení č. 9 
Zastupitelstvo Městyse Šatov projednalo a schvaluje přijetí nepeněžního daru ve výši 7 000,- Kč pro 
ZŠ Šatov od společnosti DOMESTOS.

Hlasování: 
Pro 8 - Ing. Lenka Stupková, Bc. Ladislav Chvíla, Miroslav Matuščin, Anna Sovová, Jaroslav  
Černý, Mgr. Květoslava Pykalová, Bc. Tomáš Malach, Martin Rajnoha 9 Ing. Lenka Stupková, a 
Proti 0 0
Zdrželi se 00 
Usnesení č. 9 bylo schváleno

Bod č. 11
Žádost o přijetí finančních prostředků pro ZŠ Šatov z dotační výzvy č. 2_18_063 Šablony II.-
MRR
ZŠ  žádá  o  schválení  přijetí  finančních  prostředků  ve  výši  787 030,-  Kč,  které  získala  v  rámci 
dotačního programu MŠMT Šablony II., název projektu Moderní Šatov.
Připomínky: pí. Sovová – požádala paní ředitelku ZŠ Šatov o přiblížení projektu
Ředitelka ZŠ – prostředky jsou na vybavení mobilní učebny (mobilní počítače) i do školní družiny. 
Dále jde o další vzdělávání pedagogů, projektové dny – kdy žáci vyjedou mimo Znojmo v rámci 
těchto projektových dnů.  

Usnesení č. 10 
Zastupitelstvo Městyse Šatov projednalo a schvaluje přijetí finančních prostředků pro ZŠ Šatov ve 
výši 787 030,- Kč v rámci výzvy č. 02_18_063 Šablony II. - MRR v prioritní ose 3, název projektu 
Moderní Šatov.

Hlasování: 
Pro 8 - Ing. Lenka Stupková, Bc. Ladislav Chvíla, Miroslav Matuščin, Anna Sovová, Jaroslav  
Černý, Mgr. Květoslava Pykalová, Bc. Tomáš Malach, Martin Rajnoha 9 Ing. Lenka Stupková, ha 
Proti 00
Zdrželi se 0
Usnesení č. 10 bylo schváleno

Bod č. 12
Schválení smlouvy o poskytnutí dotace pro ZŠ Šatov od obce Havraníky
Obec Havraníky poskytuje individuální dotaci pro ZŠ Šatov ve výši 40 000,- Kč pro rok 2019. ZŠ 
Šatov  jako  příjemce  této  dotace  žádá  o  schválení  podpisu  veřejnoprávní  smlouvy,  dotace  bude 
vyplacena jednorázově na účet ZŠ do 30 dnů od podpisu smlouvy. 
Připomínky: Nebyly vzneseny

Usnesení č. 11
Zastupitelstvo  Městyse  Šatov  projednalo a  schvaluje dle  zákona  250/2000  Sb.,  o  rozpočtových  
pravidlech  územních  rozpočtů  v platném  znění  dle  §  10a  Smlouvu  o  poskytnutí  individuální  
neinvestiční dotace ve výši 40 000.- Kč z rozpočtu Obce Havraníky ve prospěch ZŠ Šatov na rok  
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2019 na úpravy a vybavení učebny informatiky pro žáky a nákup žákovského nábytku a pověřuje  
ředitelku ZŠ Šatov podpisem této smlouvy.

Hlasování: 
Pro 8 - Ing. Lenka Stupková, Bc. Ladislav Chvíla, Miroslav Matuščin, Anna Sovová, Jaroslav  
Černý, Mgr. Květoslava Pykalová, Bc. Tomáš Malach, Martin Rajnoha 9 Ing. Lenka Stupková, ha 
Proti 00
Zdrželi se 0
Usnesení č. 11 bylo schváleno0
Usnesení č. 11 bylo schváleno 
Bod č. 13 
Schválení kupní smlouvy na p.č. 876/3 mezi ČR ÚZSVM a Městysem Šatov
Městys Šatov obdržel návrh kupní smlouvy č. 54/2019 od Úřadu pro zastupování státu ve věcech 
majetkových na odkup pozemku p.č.  876/3,  ostatní  plocha – ostatní  komunikace,  kupní  cena za 
převáděný majetek činí 23 100,- Kč. 
Připomínky: p. Černý – kolik to je metrů
Starostka – 105 m2, jinou cenu nám nenabídnou
Pan V.B. – plac za hasičárnou se nekoupil
P. Černý –  kde vzali tu cenu – mají cenovou mapu
Starostka – navrhla vrátit se k tomuto bodu na příštím jednání zastupitelstva 

Bod č. 14 
Schválení smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene E.ON
Společnost  E.ON  Distribuce,  a.s.  se  sídlem  F.A Gerstnera  2151/6  České  Budějovice  zpracující 
projektovou dokumentaci na výstavbu NN zaslala žádost o uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o 
zřízení  věcného  břemene  č.  1030048281/001  na stavbu  s  názvem Šatov  _Stupková:  NN.  příp.  
Kab.příp.. Jedná se o umístnění kabelového vedení do pozemku p.č. 865/1 za jednorázovou náhradu 
v celkové výši 13 000,- Kč bez DPH + platná sazba DPH.
Připomínky: Nebyly vzneseny

Usnesení č. 12
Zastupitelstvo Městyse Šatov projednalo a schvaluje uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení  
věcného  břemene  č.  1030048281/001  na  akci  s názvem  Šatov  _Stupková:  NN.  Příp.  Kab.příp.,  
umístění kabelového vedení do pozemku p.č. 865/1 za jednorázovou náhradu v celkové výši 13 000,-  
Kč bez DPH + platná sazba DPH. A pověřuje starostku podpisem smlouvy.

Hlasování: 
Pro 7 - Bc. Ladislav Chvíla, Miroslav Matuščin, Anna Sovová, Jaroslav Černý, Mgr. Květoslava  
Pykalová, Bc. Tomáš Malach, Martin Rajnoha 9 Ing. Lenka Stupková, Anna Sovová, Mgr. ha 
Proti 0 0
Zdrželi se 1 - Ing. Lenka Stupková
Usnesení č. 12 bylo schváleno

Bod č. 15
Schválení smlouvy o dílo na vizualizaci rozvoje obce
Pro realizaci zakázky na vizualizaci rozvoje obce byl proveden průzkum trhu formou emailových 
žádostí o nabídky, byly osloveny tři firmy, předpokládaná cena za služby byla stanovena ve výši 
300 000,- Kč bez DPH. Porovnání celkových cen za provedení vizualizace rozvoje Šatova a kvality 
nabídek byla jako nejvhodnější vybrána nabídka firmy City Upgrade s. r. o. Nabídková cena činí 
270 000,- Kč bez DPH, jako jediná nabídka obsahovala přesný popis nabízených služeb a výstupy 
pro veřejnost a vedení obce. Předkládáme ke schválení návrh smlouvy o dílo – Vize rozvoje městyse 
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Šatov.
Připomínky: Nebyly vzneseny

Usnesení č. 13
Zastupitelstvo Městyse Šatov projednalo a  schvaluje uzavření smlouvy o dílo Vize rozvoje městyse  
Šatov s firmou City Upgrade s. r. o, se sídlem Dukovany 221, 675 56 Dukovany, IČ: 02756021. Cena 
za dílo 270 000,- Kč bez DPH a pověřuje starostku podpisem smlouvy.

Hlasování: 
Pro 8 – Ing. Lenka Stupková, Bc. Ladislav Chvíla, Miroslav Matuščin, Anna Sovová, Jaroslav  
Černý, Mgr. Květoslava Pykalová, Bc. Tomáš Malach, Martin Rajnohaha 
Proti 00
Zdrželi se 0
Usnesení č. 13 bylo schváleno0

Bod č. 16
Schválení výsledku VZ Šatov rekonstrukce VO 3. etapa
Ve  stanovené  lhůtě  obdržel  Městys  Šatov  4  nabídky,  hodnotící  komise  provedla  vyhodnocení 
jednotlivých nabídek. Hodnotícím kritériem byla nejnižší nabídková cena. Nejlépe vyhodnocená byla 
nabídka č. 4, tj nabídka s nejnižší nabídkovou cenou za realizaci celého díla ve výši 2 127 131,60 Kč 
včetně DPH.
Komise doporučuje zadavateli  uzavřít  smlouvu o dílo se  společností  ZMES s.  r.  o.,  Sadová 
829/1, 671 01 Třebíč, IČ 43371833.
Připomínky: starostka – nabídky byly cenově srovnatelné, v rozpočtu ušetříme 200 000,- Kč
Pí. Sovová – bude osvětlení kostela?
Starostka – to se bude řešit separátně v další zakázce
 
Usnesení č. 14 
Zastupitelstvo Městyse Šatov  projednalo a  schvaluje výsledek VZ Šatov rekonstrukce VO 3. etapa,  
schvaluje uzavření smlouvy se společností ZMES s. r. o., Sadová 829/1, 671 01 Třebíč, IČ 43371833  
a pověřuje starostku podpisem smlouvy. 

Hlasování: 
Pro 8 - Ing. Lenka Stupková, Bc. Ladislav Chvíla, Miroslav Matuščin, Anna Sovová, Jaroslav  
Černý, Mgr. Květoslava Pykalová, Bc. Tomáš Malach, Martin Rajnoha
Proti 0 0
Zdrželi se 0
Usnesení č. 14 bylo schváleno

Bod č. 17
Informace o rozpočtovém opatření č. 4
Zastupitelstvu  Městyse  Šatov  bylo  předloženo  pro  informaci Rozpočtové  opatření  č.  4  ze  dne 
31.3.2019. Jedná se o převod finančních prostředků pro dohodu na obsluhu skládky, nákup domku na 
skládku a náklady na předložení finální žádosti o dotaci na rekonstrukci hasičské zbrojnice.
Připomínky: Nebyly vzneseny

Zastupitelstvo bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 4 ze dne 31.3.2019. 

Bod č. 18
Žádost o vybudování parkoviště u domu č.p. 470
Městys Šatov obdržel žádost občanů: manželé Zajíčkovi a paní Kraftové o vybudování chodníku, 

8



nebo malého kruhového parkoviště na konci slepé ulice. Podle informace žadatelů se jedná se o 
problém přetrvávající 26 let.
Připomínky: starostka - navrhla zahrnout řešení této lokality do oblasti parkování ve Vizi rozvoje 
Městyse Šatova. 

Bod č. 19
Schválení zapojení Městyse Šatova do auditu familyfriendlycommunity a dohodu o účasti na 
auditu, stanovení oprávněné osoby
Na  zasedání  zastupitelstva  Městyse  Šatov  č.  2/2019  ze  dne  18.2.2019  bylo  Usnesením  č.  14 
schváleno zapojení Šatova do auditu Familyfriedlycommunity. O této skutečnosti jsme informovali 
Jihomoravský kraj,  odbor sociálních věcí,  oddělení  sociální  práce,  SPO a rodinné politiky.  Naše 
zapojení  projednala  Rada  Jihomoravského  kraje  a  schválila  zapojení  Šatova  do  auditu 
familyfriendlycommunity a dohodu o účasti na auditu. Nyní je nutné schválit dohodu zastupitelstvem 
Městyse Šatov a určit pověřenou osobu. Dohodu nejprve podepíše pan hejtman a následně zástupce 
Šatova. Jako pověřenou osobu pro audit familyfriendlycommunity navrhuji paní Irenu Rousovou. 
Připomínky: Pí. M:P: - se ptala, co projekt obnáší
Starostka – jedná se o sběr informací – co občané požadují za služby, z těchto sebraných informací se 
vypracuje zpráva a plán rozvoje, co se bude dít v Šatově v sociální politice.
Pí. M.P: - a to se bude oslovovat každý občan zvlášť?
Starostka – bude asi 15-ti členný tým – ti zhodnotí potřeby občanů

Usnesení č. 15
Zastupitelstvo  Městyse  Šatova  schvaluje uzavření  Dohody  o  účasti  na  auditu  
familyfriendlycommunity mezi Jihomoravským krajem a Městysem Šatov, jejíž návrh je přílohou č. 1  
tohoto zápisu, pověřenou osobou pro audit familyfriendlycommunity  určuje paní Irenu Rousovou.  
Pověřuje starostku podpisem dohody.

Hlasování: 
Pro 7 - Ing. Lenka Stupková, Bc. Ladislav Chvíla, Miroslav Matuščin, Anna Sovová, Jaroslav  
Černý, Mgr. Květoslava Pykalová, Martin Rajnoha Ing. Lenka Stupková, a 
Proti 1 -  Bc. Tomáš Malach 0
Zdrželi se 0 
Usnesení č. 15 bylo schváleno Usnesení č. 15 

Schválení smlouvy - Dotačního programu "Podpora rodinné a seniorské politiky na úrovni 
obcí" – Senior Point Šatov
Zastupitelstvu Jihomoravského kraje dne 25.4.2019 byla usnesením č. 1924/19/Z21 schválena naše 
žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje v rámci dotačního programu "Podpora 
rodinné a seniorské politiky na úrovni obcí" ve výši 66 000,- Kč. K řádnému poskytnutí dotace je 
zapotřebí schválení smlouvy a přijetí dotace ze strany obce, jíž je dotace poskytována - předkládám 
ke schválení zastupitelstvu Městyse Šatova. Doložka o schválení smlouvy a přijetí dotace je součástí 
Smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje a bez ní není možné dále smlouvu 
postoupit  k  podpisu  hejtmanovi  JMK.  Požadovaná  výše  dotace  z  naší  strany byla  98 220,-  Kč, 
požadovali jsme 100 %. Získali jsme tedy 67,2 %.
Připomínky: pí. Anna Sovová – chtěla, aby paní starostka občanům vysvětlila, co tento projekt 
obnáší.
Pí. starostka – v našem DCHB se vybuduje posezení pro seniory, kde bude připojení k internetu, PC 
apod. a zde budou moci senioři diskutovat např. o novinkách apod. Posezení bude v DCHB 
v Klubíku, ale Klubík bude samozřejmě fungovat i nadále. Bude to takové místo setkávání občanů.

Usnesení č. 16 
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Zastupitelstvo  Městyse  Šatova  projednalo a  schvaluje uzavření  smlouvy  na  realizaci  projektu  
„Senior Point Šatov“ a schvaluje, podle § 41 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve  
znění pozdějších předpisů, přijetí dotace z dotačního programu Podpora rodinné a seniorské politiky  
na  úrovni  obcí  pro  rok  2019  od  JMK (usnesení  č.  1924/19/Z21)  ve  výši  66 000  Kč.  Pověřuje 
starostku podpisem smlouvy.

Hlasování: 
Pro 8 - Ing. Lenka Stupková, Bc. Ladislav Chvíla, Miroslav Matuščin, Anna Sovová, Jaroslav  
Černý, Mgr. Květoslava Pykalová, Bc. Tomáš Malach, Martin Rajnoha
Proti 0 0
Zdrželi se 0  
Usnesení č. 16 bylo schváleno

Bod č. 20
Schválení dohody – kronikář
Předkládáme ke schválení dohodu na činnost kronikáře. Dohoda o provedení práce bude uzavřena s 
paní Mgr. Květoslavou Pykalovou, sjednaný pracovní úkol je odborné vedení kroniky, pořizování 
zápisů do kroniky Městyse Šatov za období 1/2018 až 12/2018, zajišťování podkladů, písemné 
zpracování příspěvků pro rok 2019, účast na školeních k problematice vedení kroniky, rozsah práce 
max. 300 hodin ročně, dohoda je sjednána na dobu určitou a to od 6.5.2019 do 30.11.2019, sjednaná 
odměna 10 000,- Kč hrubého.  
Připomínky: pí. Anna Sovová – se zeptala, zda byl osloven i někdo jiný
Pí. starostka – ano, ale oslovení tu činnost nechtěli vykonávat ze zdravotních či jiných problémů.

Usnesení č. 17
Zastupitelstvo  Městyse  Šatova  projednalo a  schvaluje uzavření  Dohody  o  provedení  práce  se  
zastupitelskou Mgr. Květoslavou Pykalovou odborné vedení kroniky, pořizování zápisů do kroniky  
Městyse Šatov za období 1/2018 až 12/2018, zajišťování podkladů, písemné zpracování příspěvků  
pro rok 2019, účast na školeních k problematice vedení kroniky, rozsah práce max. 300 hodin ročně,  
dohoda je sjednána na dobu určitou a to od 6.5.2019 do 30.11.2019, sjednaná odměna 10 000,- Kč  
hrubého, pověřuje starostku podpisem dohody.

Hlasování: 
Pro 6 - Ing. Lenka Stupková, Bc. Ladislav Chvíla, Miroslav Matuščin, Jaroslav Černý, Bc. Tomáš  
Malach, Martin Rajnoha
Proti 0 0
Zdrželi se 2 - Anna Sovová, Mgr. Květoslava Pykalová
Usnesení č. 17 bylo schváleno

Bod č. 21
Schválení VZ oprava cesty na Hatě
V rozpočtu na rok 2019 byly alokovány finanční prostředky na opravu místních komunikací ve výši 
1 000 000,- Kč. Prioritně navrhujeme provést opravu komunikace za nádražím směr na Hatě, kterou 
používá velký počet obyvatel Šatova pro cestu do práce. Předpokládané náklady na opravu cesty činí 
400 000,- Kč bez DPH. K výběru dodavatele bude provedeno výběrové řízení, budou osloveny 
minimálně 3 firmy. Hodnotící kritérium nejnižší cena. 
Složení hodnotící komise navrhuji: předseda: Bc.Tomáš Malach, členové: Bc. Ladislav Chvíla, 
Martin Rajnoha. 
Připomínky: nebyly vzneseny 

Usnesení č. 18 
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Zastupitelstvo  Městyse  Šatova  projednalo a  schvaluje realizaci  VZ  na  opravu  komunikace  za  
nádražím  směr  na  Hatě,  pověřuje starostku  a  místostarostu  přípravou  zadávací  dokumentace  a  
zadáním  výběrové  řízení.  Schvaluje členy  hodnotící  komise:  předseda:  Tomáš  Malach,  členové  
Ladislav Chvíla, Martin Rajnoha.

Hlasování: 
Pro 8 - Ing. Lenka Stupková, Bc. Ladislav Chvíla, Miroslav Matuščin, Anna Sovová, Jaroslav  
Černý, Mgr. Květoslava Pykalová, Bc. Tomáš Malach, Martin Rajnoha
Proti 0 0
Zdrželi se 0  
Usnesení č. 18 bylo schváleno

Bod č. 22
Schválení příspěvku Městyse Šatova pro novorozené občany Šatova 
Jedná se o jednorázovou dotaci pro narozené děti od 1.1.2019. Navrhovaná částka činí 3 000,- Kč.
Připomínky: nebyly vzneseny

Usnesení č. 19 
Zastupitelstvo Městyse Šatova  projednalo a  schvaluje jednorázovou dotaci ve výši 3 000,- Kč pro 
novorozence narozené od 1.1.2019 formou vkladní knížky s tím, že tuto vkladní knížku do dovršení  
18-ti let věku dítěte nelze zrušit.

Hlasování:
Pro 8 - Ing. Lenka Stupková, Bc. Ladislav Chvíla, Miroslav Matuščin, Anna Sovová, Jaroslav  
Černý, Mgr. Květoslava Pykalová, Bc. Tomáš Malach, Martin Rajnoha
Proti 00
Zdrželi se 0 
Usnesení č. 19 bylo schváleno

Bod č. 23
Různé 
Informace starostky Městyse Šatov

- Získali jsme dotaci na ,,Chladící zařízení pro prezentaci produktů – Šatov“ od JMK (37 000,- 
Kč) – zařízení se bude využívat na trhy a bude se zapůjčovat i na jiné akce

- Získali  jsme  dotaci  na  ,,Multimediální  knihovna  Šatov“  od  JMK  (42 000,-  Kč)  –  např. 
promítání filmů

- Žádost od Linky bezpečí na její provoz ve výši 7 500,- Kč – pouze informace
- Návrh smlouvy OSA – na provozování rozhlasu, v předchozích letech jsme platili 4 000,- Kč/

1 rok, nový návrh smlouvy je na částku 9 673,- Kč. Existuje interpret p. Evžen Proisl, který 
vydává CD pro obce ,,Skladby pro obce“. Za poplatek 1200,- Kč můžeme toto CD používat 
po dobu 50 let

- Přišla nabídka Kultpro – chtějí vydat publikaci za moravským a českým vínem – chtěli by 
podat informace o cyklostezkách, viničních tratích, historických památek apod. Prezentace ve 
formátu 1x A3 by stála 7 000,- Kč, rozhodnout se máme do 15.5.2019. Žádám tímto pana 
Malacha a Rajnohu, aby se na tuto nabídku podívali a prozkoumali ji

- Les –firma Otta Group – by nám provedla těžbu některých stromů a plán pěstebních činností, 
musíme mít lesního hospodáře – náklady 398 000,- Kč. Firma by provedla prořezávky, úklid 
klestí, zalesnění apod. Je možné získat i dotace, cílem je, abychom byli, co nejméně ztrátoví – 
proto se musí vybudovat i oplocenky, aby les nebyl od zvěře okusovaný

- Žádost do DCHB na byt – jde o Šatováka, který si vyřizuje invalidní důchod a je v tíživé 
situaci
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- Anketní  lístky  –  k získání  informací  od  občanů o  Šatově  (co  by  chtěli,  aby  se  v Šatově 
změnilo, udělalo, vylepšili apod. v rámci vizualizace Šatov). Anketní lístek bude na internetu, 
v kanceláři Úřadu městyse Šatov, v obchodech a na poště. Vyplněný anketní lístek se vrátí 
zpět na OÚ, do obchodu a na poštu.

Bod č. 23
Diskuze: 
Projekt ,,Šetříme občanům“ – představil p. Duda
Příloha: Záznam diskuze ze zasedání zastupitelstva č. 4/2019 ze dne 6.5.2019.
2019.05.06_18.22_01

p. Ladislav Chvíla– odešel v 19.45 hodin, pí. Anna Sovová – odešla 19.54 hod.

Bod č. 24
Závěr
Předsedající ukončila projednání všech bodů programu zasedání zastupitelstva Městyse Šatov 
ve 20:20 hodin. Dne: 6. 5. 2019

Zapisovatelka:        Bc. Dagmar Stojanová …………………………………….. 

Starostka:                Ing. Lenka Stupková   ……………………………………..

                           Ověřila a podepsala dne: …...........................
  
Ověřovatelé zápisu:            Anna Sovová …………………………..      
      
                          Ověřila a podepsala dne: …...........................
               
                                  Miroslav Matuščin …………………………..

                
       Ověřil a podepsal dne: …..........................

Zápis byl vyhotoven dne:       

Razítko městyse:
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